









Design. Made in Germany.

Lamy-Schreibgeräte sind schon immer das Ergebnis bester unternehmerischer Tugenden gewesen: Sie überzeugen durch innovative Entwicklungen, zuverlässige Ingenieurskunst und hochwertiges Design. Und sie werden direkt am Unternehmensstandort in Heidelberg produziert. Deshalb unterstützt jedes verkaufte Schreibgerät von Lamy das Gütesiegel „Made in Germany“.

Lamy forscht ständig nach technischen Innovationen, die den Gebrauchswert der Schreibgeräte steigern. Qualität in Technik, Verarbeitung und Material ist für Lamy ein Selbstverständnis, das von jedem Mitarbeiter gelebt wird. Deshalb stehen Lamy-Schreibgeräte für höchste Qualität und ausgezeichnetes Design.

Lamy ist die Schreibgeräte-Marke mit den meisten internationalen Designauszeichnungen. Die innovative Formensprache der Produkte ist ein stetes Bekenntnis zur Moderne. Lamy-Produkte werden traditionell nach dem Bauhaus-Prinzip des funktionalen Designs gestaltet: „form follows function“.

Lamy writing instruments have always been the result of the best entrepreneurial virtues and they represent innovative development, dependable engineering and exceptional design. They are manufactured on the company premises in Heidelberg, which is why every Lamy writing instrument is sold with the "Made in Germany" seal of quality.

Lamy is constantly researching technical innovations that increase the practical value of its writing instruments. Every employee shares Lamy's commitment to outstanding quality in terms of technology, workmanship and materials. That is why Lamy writing tools are famous for their exceptional quality and excellent design.

Lamy has received more international design awards than any other writing instrument brand. Its products all share an innovative aesthetic language that underlines the brand's commitment to modern design. Lamy products always have been and continue to be designed in line with the Bauhaus principle of "form follows function".

